
 

        

Protokół nr XXIII/VIII/20 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 29 października 2020 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 17:02.      

Obrady odbyły się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, aplikacja Zoom) zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 

2020 r., poz. 374).  

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana 

Romana Kaczmarczyka, Panią Wiceburmistrz Alicję Piwowar, Radcę Prawnego Panią Irenę 

Brzozowską, Skarbnika Gminy Panią Wiolettę Drangowską oraz pracowników UMiG 

obsługujących sesję.  

Przewodnicząca Rady sprawdziła obecność odczytując kolejno nazwiska radnych i stwierdziła 

quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Udział w sesji potwierdziło 14 

radnych, nieobecna: Dorota Urbańczyk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju zapytała, czy są uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji. Radni nie mieli uwag.  

Poddano pod głosowanie protokół nr XXII/VII/20 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

24 września 2020 r. Radni głosowali imiennie, przyjęli protokół jednogłośnie, 14 głosów „za”. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok; 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy 

Lądek-Zdrój; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy; 

d) w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości położonej w Lądku-

Zdroju przy ul. I. Paderewskiego zbywanej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej; 

e) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Lądka-

Zdroju obręb Stary Zdrój; 



 

 

f) w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dla uczniów stypendiów Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju za wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne; 

g) w sprawie zmiany uchwały nr XXII/162/2020 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie podjęcia 

działań mających na celu wspieranie seniorów zamieszkałych na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

poprzez realizację Programu „Lądecka Karta Seniora”; 

h) w sprawie powołania Komisji Statutowej. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020.  

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy i Radnych. 

6. Oświadczenia, wnioski radnych. 

7. Zamknięcie obrad.                                                                                    

 

Część II. 

 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok 

Głos zabrała Pani Skarbnik Wioletta Drangowska, omawiając po krótce czego dotyczą zmiany 

w budżecie po stronie dochodów i wydatków przedstawione w projekcie uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie jednogłośnie 

opiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/168/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i 

Gminy Lądek-Zdrój  

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawiając główne założenia projektu uchwały. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu  imiennym wzięło udział 14 radnych; 

13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/169/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawar-

cia umowy dzierżawy 



 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśniając, że projekt uchwały dotyczy wydzierżawie-

nia terenu na rzecz Klubu Sportowego „Trojan” na okres powyżej pięciu lat, dlatego jest po-

trzebna zgoda Rady.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”-jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/170/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

d) w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości położonej w 

Lądku-Zdroju przy ul. I. Paderewskiego zbywanej w celu poprawienia warunków zago-

spodarowania nieruchomości przyległej 

 

W sprawie projektu uchwały głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśniając, której nieru-

chomości dotyczy udzielenie 50% bonifikaty.   

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/171/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Lądka-Zdroju obręb Stary Zdrój 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśniając, że zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego dotyczą m.in. przeznaczenia nowych działek pod budowę domów 

jednorodzinnych.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja jedno-

głośnie pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/172/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dla uczniów stypendiów Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju za wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Pana Łukasza Mroza jako przed-

stawiciela Komisji ds. Społecznych. Radny wyjaśnił, że inicjatorami projektu uchwały byli 

członkowie Komisji ds. Społecznych. Zmiany w regulaminie przyznawania stypendiów po-

mogą doprecyzować niejasności, jakie pojawiały się w trakcie prac nad rozpatrywaniem wnio-

sków. Pan Łukasz Mróz poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

14 głosów „za” – jednogłośnie. 



 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/173/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

g) w sprawie zmiany uchwały nr XXII/162/2020 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie 

podjęcia działań mających na celu wspieranie seniorów zamieszkałych na terenie Gminy 

Lądek-Zdrój poprzez realizację Programu „Lądecka Karta Seniora” 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Pana Łukasza Mroza. Radny po 

krótce wyjaśnił czego dotyczą zmiany w uchwale i poinformował, że Komisja ds. Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/174/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

h) w sprawie powołania Komisji Statutowej 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej i wyjaśniła główne cele powołania Komisji Sta-

tutowej, która ma być komisją doraźną.  

Przewodnicząca odczytała proponowany skład Komisji Statutowej: Beata Dańkowska-Szczy-

gieł, Dorota Łakucewicz, Łukasz Mróz, Małgorzata Bednarek. Każda z wyczytanych osób wy-

raziła zgodę na swoją kandydaturę.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie.  

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIII/175/2020, która stanowi załącz-

nik do protokołu z sesji. 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając na portal materiały w 

formie elektronicznej. Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił dane dotyczące pracy 

poszczególnych wydziałów Urzędu Miasta i Gminy i bieżących spraw Gminy Lądek-Zdrój.  

 

Pytanie do sprawozdania z zakresu zamówień publicznych zadał Radny Sławomir 

Walentynowicz. Zapytał o wyniki przetargów na odśnieżanie, odbiór odpadów i budowę 

parkingu.  

Odpowiadając Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśnił, że decyzje zapadną najprawdopodobniej w 

poniedziałek (02.11.2020 r.), a ostateczne wyniki przetargów zostaną zamieszczone na stronie 

BIP Urzędu.  

 

Radny Sławomir Walentynowicz zadał kolejne pytanie do sprawozdania. Radny poprosił o 

rozwinięcie tematu wygrania przez Gminę sporu w sądzie ze Spółką Alfa–Edgar. 

Burmistrz Lądka-Zdroju odpowiedział, że Spółka jest właścicielem budynku „Barbara”,  a sąd 

uznał naliczanie podatku od tej nieruchomości za zasadne.  

 

Głos zabrała Radna Edyta Kolendo. Poprosiła o rozwinięcie przez Pana Burmistrza tematu 

oświetlenia w Lądku-Zdroju.  



 

W odpowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju omówił po krótce aktualny stan oświetlenia w mieście 

i przyznał, że w ostatnim czasie miało miejsce sporo awarii. Pan Burmistrz poinformował o 

planach wymiany żarówek na ledowe.  

 

Kolejne pytanie do sprawozdania zadała Radna Edyta Kolendo. Zapytała, na jakie zadania 

inwestycyjne zostaną przeznaczone środki pozyskane ze sprzedaży nieruchomości.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju odpowiedział, że większość środków zostanie przeznaczona na 

remont kamienicy przy ul. Kościelnej 2. Pozostała część środków zasili m.in. utworzenie farmy 

fotowoltaicznej. Realizacja pozostałych inwestycji będzie przedmiotem przyszłych ustaleń.  

 

Głos zabrała Radna Dorota Łakucewicz. Zapytała, czy do organu prowadzącego wpłynęły 

jakieś sygnały o problemach związanych z wprowadzeniem w szkołach nauczania w trybie 

zdalnym.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju odpowiedział, że nie ma większych problemów, młodzież jest biegła 

w korzystaniu ze sprzętu informatycznego. Pan Burmistrz poinformował, że do rozwiązania 

pozostała jeszcze kwestia rozliczania godzin nadliczbowych nauczycieli.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek przedstawiła bieżące 

sprawy ze swojej działalności miedzy sesjami. Wspomniała m.in. o uczestnictwie w 

uroczystościach 75-lecia OSP w Lądku-Zdroju. 

 

Głos zabrał Radny Leszek Pazdyk, który podziękował wszystkim za udział w uroczystościach 

i za list gratulacyjny od całej Rady oraz prezent przekazany przez Pana Burmistrza.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Radni zapoznali się z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020. 

Głos w tej sprawie zabrał Radny Łukasz Mróz, który poinformował, że Informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020 była omawiana na posiedzeniu Ko-

misji ds. Społecznych. W posiedzeniu Komisji brała udział Pani Alicja Bryja jako pracownik 

merytoryczny ds. oświaty. Poruszano kwestie m.in. dokształcania nauczycieli L.O. w Lądku-

Zdroju oraz słabe wyniki egzaminu ósmoklasisty.  

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. W swojej wypowiedzi zwrócił 

uwagę na słabe wyniki egzaminu maturalnego w Liceum Ogólnokształcącym w Lądku-

Zdroju.  

 



 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy i Radnych. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją dotyczącą oświadczeń majątkowych pracowników sa-

morządowych i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy i Radnych nie mieli uwag. 

 

6. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych. 

 

7. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

 

   

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 29-10-2020 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   29 października 2020 r. 


